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参考译文   沙奎姆•格里芬 

Which of these events occurred on February 8, 1936?

以下哪个事件发生在1936年2月8日?

Gone with the Wind was published, Jesse Owens won his fourth Olympic gold, President Franklin Roosevelt was reelected, or the first NFL draft was held?、

《飘》的出版，杰西·欧文斯赢得了他的第四枚奥运金牌，富兰克林·罗斯福总统再次当选，或者首届橄榄球大联盟选秀?

All of these events happened in 1936, but only the NFL draft was held on February 8.

所有这些事件发生在1936年，但只有美国橄榄球联盟的选秀在2月8日举行。

AZUZ: At the National Football League’s 83rd annual draft held late last week, one of the many headlines concerned a player named Shaquem Griffin.

在上周晚举行的美国国家橄榄球联盟第83届年度选秀大会上，众多头条新闻中有一个叫沙奎姆·格里芬的选手。

The linebacker from the University of Central Florida lost his left hand at age 4. He had a rare condition called amniotic band syndrome.

这位中佛罗里达大学的后卫在4岁时失去了左手。他有一种罕见的症状叫做羊膜带综合症。

But that didn’t stop him from becoming the American Athletic Conference’s defensive player of the year in 2016 and it didn’t stop him from becoming a fifth round draft pick Saturday by the Seattle Seahawks.

但这并没有阻止他成为2016年美国运动会上的最佳防守球员，也没有阻止他成为西雅图海鹰队周六的第五轮选手。

The last and only other one handed player to be drafted in NFL history was Ellis Jones in 1945.

最后一个也是唯一一个在美国橄榄球联盟历史上被征召的球员是1945年的埃利斯·琼斯。

Shaquem will join his twin brother Shaquill, who was drafted by the Seahawks last year. It’s the first time that brothers were drafted by the same team since 2001.

奎姆将加入他的双胞胎兄弟Shaquill，Shaquill去年被海鹰队选中。这是自2001年以来，兄弟俩第一次被同一个队选中。

Football is America’s most popular sport.

足球是美国最受欢迎的运动。

In Brooklyn, a borough of New York City, Dr. Rob Gore is making headlines for something called the Kings Against Violence Initiative, or KAVI. He started it in 2009. It serves more than 250 people young people through anti-violence programs in the Kings County Hospital Center as well as schools and other places in the community. Dr. Gore is a CNN Hero.

在纽约市的布鲁克林区，罗伯·戈尔博士正在为一项叫做“反对暴力行动的国王”的事努力。这是在2009年创办的。它通过国王郡医院中心的反暴力项目以及社区的学校和其他场所为250多名年轻人提供服务。戈尔博士是本期CNN的英雄。
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